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موتقدیر اززحمات جناب آقایضمن دیداراعضای شورای اسلامی شهر زارچ به گزارش روابط عمومی شهرداری زارچ:   
هندس جعفری 

ریاست
محترم جهاد کشاورزی یخش زارچ وهمکاران ایشان به بیان مسائل و مشکلات بخش کشاورزی

وهمچنین توجه به بهبود هرچه بیشتر وضعیت دامداریها
 

پرداختند .

  

بخش زارچ از سطح زير كشتي بالغ بر 2000 هكتار برخوردار است كه 60 درصد:  گفت جهاد کشاورزی زارچرئیس   
محصولات باغي و 40 درصد آن اراضي زراعي تشكيل ميدهد.

  

از نظر شيوه ي كشت كليه اراضي مزروعي به صورت آبي كشت ميشوند و براساس آخرين آمار 21 هزار تن محصول   
از اين اراضي برداشت شده است و همچنين حدود 8 هزار راس دام سنگين و سبك در بخش موجود است كه نتيجه

آن توليد نزديك به 72 تن محصولات دامي بوده است .

  

از نكات قابل توجه توسعه كشت محصولات گلخانه اي با توجه به شرايط آب و هوايي بخش كه با رشد خوبي برخوردار   
بوده و هم اكنون حدود 50 هكتار از اراضي تحت كشت گلخانه سبزي و صيفي مي باشد كه 1500 تن محصول برداشت

ميشود .محصولات شاخص زراعي و باغي بخش زارچ: انار 410 هكتارپسته 375 هكتار گندم 310 هكتار يونجه 150 هكتار
مهندس جعفری درپایان یادآور شد که وجود زمینهای حاصلخیز در جنبسياه درخت 100 هكتار گلخانه 50 هكتار

تصفیه خانه فاضلاب یزد واقع در فاصله 5 کیلومتری شهرک صنعتی زارچ نقطه عطف شکوفایی کشاورزی دراین منطقه
میباشد که باانتقال آب واجرای آبیاری های تحت فشار و استفاده از پساب موجود دراراضی مستعد این منطقه موجب

شکوفایی بیش از پیش تولیدات کشاورزی ،اشتغال پایداروافزایش درآمد ورفاه بهره برداران میشود که امیداست
مسئولین محترم مربوطه ،نماینده محترم مردم درمجلس شورای اسلامی جناب آقای دکتر جوکار وفرماندری محترم یزد

تلاش مجدانه ای درتحقق این امر ازخود نشان دهند .
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